		Z	建 万	戊十	- オ	眨手	且反		20	12
Ш		2	0 1 2	W	O R	K C	OL	LEC	ΙΤC	O N
D	С	或	際	建	築	設	計	事	務	所

公司简介

精品酒店

主题商业

城 市 更 新

公共建筑

住区营造

DC ALLIANCE

DC Alliance is an outstanding firm that commits to offering professional services in architecture design, city planning and urban design.

The company is constantly exploring a Chinese way of design, by seeking balance between human and nature; merge of architecture with local culture and history and integration of traditional architecture design and modern life.

Architect Ping Gang established DC Alliance in 1998. And the firm first drawn international attention in 2008 because of resettlement residence project in Ningbo eastern new town. This project reputed for the design concept that focus on social fairness.

Our clients came from different background, which made our projects featuring various. The ongoing projects including West Zhengda Town in Shanghai, Banyan tree hotel and Fenghua Marriott hotel. The west Zhengda Town will stimulate city vigor by creating a cultural commercial complex. Besides those projects, we also work on large-scale industry park in Tianjing Wuqing district. This project promotes the diversification from form to space pattern. Our residential design clients including Vanke, Huarun, Longhu, United, Yinyi and other real estate enterprises. And those projects covered throughout the country.

The art museum located in Chengdu will begin construction recently. The local style facade will integrate local culture and buildings. Other projects will begin to construction including retrofit of Nanjing Confucius Temple, Jiuru Elderly Residence Complex in Jiangsu, Radisson Hotel of Butterfly Love, Hainingindustry park and the biggest city complex in Kunshan.

DC Alliance awarded 'the most potential design company in Yangtze River Delta' prize given by Design Trends Magazine, and was invited to participate the 2011 Chengdu Biennial Arts Exhibition. In 2008, under the leadership of Ping Gang, Jie Yong,Wan Jiaojiang, Cui Zhe and Dong Yi. DC Alliance and C+D design research center was award the 'good design is good business' prize given by American Business Week and Architectural record.

In 2012, DC Alliance has won the China Architecture Media award. This is the first architectural award established in Greater China to advocate the construction of civil society through engaging architectural practice. DC Alliance's architecture practices has been highly praised and affirmed by the commitments

C+D DESIGN RESEARCH CENTER

C+D design research center is an architectural design research institute belonging to DC Alliance. The mission of this center is to fulfill the gap between various architectural technologies e.g. construction and building materials, construction and building theories.

C+D can be seen as a play on words. We split up the letters and then reorganize them, which express the introspective attitude of our firm. It seems as random extraction, but in fact it reflects our thinking in architecture by dynamic restructuring of key words. And it shows the self-growth potential of our firm.

C+D Design Research Center was leading by Cui Zhe and Dr. Dong Yi. The international group has extraordinary creative spirit and effective execution.

DCALLIANCE DC 国际建筑事务所

上海地东建筑设计有限公司 (建筑甲级) 上海地夕建筑设计事务所

上海市虹口区中山北一路121号花园坊A4楼1010-1015室 BLK A4, #1010-1015, North ZhongShan 1stRd No.121 Hongkou District, Shanghai, China

■ 网站: www.dccd.com.cn● 微博: http://t.sina.com.cn/dcalliance● 像真: 021 - 22816516● 像真: 021 - 60853376



平 刚 创始建筑师



崔 哲 合伙建筑师 西安建筑科技大学建筑学士 同济大学建筑硕士



揭 涌 合伙建筑师 一级注册建筑师注册规划师 西安建筑科技大学建筑学士



一级注册建筑师 东南大学建筑学士



董 屹 合伙建筑师 同济大学建筑博士 美国伊利诺斯工学院访问学者

DC国际简介

DC国际是专业与优秀的建筑设计和城市设计事务所。

DC国际不断的寻求属于中国的设计道路,以东方的文化体验为基础诠释现代建筑。DC国际所有的项目,不论是酒店,公共建筑,住区营造还是城市更新工程,都在始终秉承着维护和谐的公共环境和东方体验的理念,关注生活中的普通人群的文化诉求。1998年,平刚创立DC国际,2008年事务所首次得到世界的关注,其作品宁波东部新城社区项目成功关注社会公平,得到世界建筑媒体的高度评价,这也是中国的拆迁安置建设第一次得到世界媒体的关注和认可。

DC国际委托人的背景情况各不相同,使其设计的项目种类也丰富多样。DC国际正在进行的项目包括在上海的证大西镇,悦榕庄酒店以及奉化的万豪酒店,其中证大西镇的营造将作为千年江南的上海记忆来激发朱家角的城市活力,延续原有古镇肌理的同时建造复合化的街区和一个昆曲文化中心。除此之外,DC国际为天津武清正在设计大型的总部产业园区,倡导多元化的业态模式和空间模式。DC国际的住区设计服务业主包括万科,华润,中海,龙湖,联合,银亿等开发企业,成功设计的华润置地卡纳湖谷项目与自然山地融为一体;上海新江湾领墅社区的成功建造,营造了法式建筑的经典韵味。DC国际现有项目遍及全国,其深度从概念设计到施工阶段不等。

DC国际设计的第一座城市更新内容的艺术博物馆近期在成都洛带古镇开工建设,一个带有川西装饰风格的外壳,将当地的文化和历史融合或者说是保护起来,来反驳快速城市扩展中被模式化的新城市。近期开工的项目,包括南京的名片——夫子庙一期改造工程,江苏宜兴的长三角地区最大的养老养生综合体项目;梁祝文化公园,一个传承中式传统建筑样式与现代生活的混合商业街区;还有为一个著名的时尚品牌集团设计的,总面积达到26万平米的海宁企业总部综合体;以及昆山最大的城市综合体,其流畅的单动线空间创造了最大化的商业价值。

DC国际被《设计新潮》评为中国"长三角地区最具潜力设计公司",并获邀参加"物我之境"2011成都双年展。DC国际和C+D设计研究中心现由平刚、揭涌、万江蛟和崔哲、董屹领导。他们于2008年获得美国《商业周刊》和《建筑实录》联合颁发的"Good design is good business"设计大奖。

DC国际2012年被《时代建筑》评为年度设计机构,并再次荣获中国建筑传媒奖。这是中国首个侧重建筑的社会评价、体现公民视角、实现公民参与,以"建筑的社会意义和人文关怀"为评奖标准的建筑奖,也是中国首个将两岸四地的建筑全面纳入评奖范围的建筑奖。DC国际的建筑实践获得评委会高度评价和肯定。

C+D设计研究中心

C+D设计研究中心是DC国际下属的设计研究机构,其目的出于一种简朴的愿望,希望以一个填补匠的身份在工程与其他相关领域的缝隙之间作一些修补的工作,通过缜密的工作消解工程与艺术,工程与观念,工程与理论隙,工程与业主,工程与材料,工程与资料,工程与展览,工程与出版的界限等等。

C+D从字面上来可以看作一个文字游戏,将字母从DC中拆分下来重组,表明的是一种反省的态度,看似随机的提取,但事实上通过衍生的关键词的组合,作为一个动态的存在从某些侧面阐述着对建筑的思考,且具有着自我生长的潜力。

C+D设计研究中心的主持建筑师是崔哲先生和董屹博士,他们带领的国际团队有着卓越的创新精神,以及专注而高效的执行力。







